

Ziyaarat of Imam Ali bin Musa' al Ridha'(a.s)

بسم الله الرحمن الرحيم

(زيارة الإمام علي بن موسى الرضا (ع))

أَشْهَدُ أَنْ لَا إِلَهَ إِلَّا اللَّهُ وَحْدَهُ لَا شَرِيكَ لَهُ وَأَشْهَدُ أَنَّ مُحَمَّدًا عَبْدُهُ وَرَسُولُهُ وَأَنَّهُ سَيِّدُ الْأَوَّلِينَ وَالْآخِرِينَ وَأَنَّهُ سَيِّدُ الْأَنْبِيَاءِ وَالْمُرْسَلِينَ.

In The Name Of Allah, The Beneficent, The Merciful

I bear witness that there is no god save Allah, the One; and there is no partner to share with Him. I bear witness that Muhammad is His servant and His Messenger. Verily, he is the lord of the ancients and the moderns. Verily, he is the head of the Prophets and the Messengers.

اَللّٰهُمَّ صَلِّ عَلَى مُحَمَّدٍ وَآلِ مُحَمَّدٍ عَبْدِكَ وَرَسُولِكَ وَنَبِيِّكَ وَسَيِّدِ خَلْقِكَ أَجْمَعِينَ صَلَاةً لَا يَقْوَى عَلَى إِحْصَائِهَا غَيْرُكَ.

O Allah, send blessings on Muhammad, Thy servant, Thy Messenger and Thy Prophet, the chief of all that has been created by Thee, blessings which no one is able to measure other than Thee.

اَللّٰهُمَّ وَصِّلْ عَلَى أَمِيرِ الْمُؤْمِنِينَ عَلِيِّ بْنِ أَبِي طَالِبٍ عَبْدِكَ وَأَخِي رَسُولِكَ الَّذِي أَنْتَجَبْتَهُ بِعِلْمِكَ وَجَعَلْتَهُ هَادِيًا مَهْدِيًا لِمَنْ شِئْتَ مِنْ خَلْقِكَ وَالْأَدْلِيلَ عَلَى مَنْ بَعَثْتَهُ بِرِسَالَاتِكَ وَدَيَانَ الدِّينِ بَعْدَكَ وَفَصَلَ قَضَائِكَ بَيْنَ خَلْقِكَ وَالْمُهِمِّينَ عَلَى ذَلِكَ كُلِّهِ وَالسَّلَامُ عَلَيْهِ وَرَحْمَةُ اللَّهِ وَبَرَكَاتُهُ.

O Allah, send blessings on the Ameer ul Moomineen, Ali bin Abi Talib the brother of Thy Messenger, whom Thou elected to have Thy knowledge, made him a guide to show the right path to those of Thy servants who want to be led aright, an evident proof for those who pay careful attention to Thy Message,

who managed the affairs of the religion according to Thy system of justice, made application of Thy commands to settle the issues which cropped up among the people, and let Thy will and command rule supreme in all matters; peace be on him, also mercy and blessings of Allah.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى فَاطِمَةَ بِنْتِ نَبِيِّكَ وَزَوْجَةِ وَلِيِّكَ وَأُمِّ السَّبْطَيْنِ الْحَسَنِ وَالْحُسَيْنِ سَيِّدَيِ شَبَابِ أَهْلِ الْجَنَّةِ، الطُّهْرَةِ
الطَّاهِرَةِ النَّقِيَّةِ النَّقِيَّةِ الرُّضِيَّةِ الزَّكِيَّةِ سَيِّدَةِ نِسَاءِ أَهْلِ الْجَنَّةِ أَجْمَعِينَ صَلَاةً لَا يَقْوَى عَلَى إِحْصَائِهَا غَيْرُكَ.

O Allah, send blessings on Fatimah, the daughter of Thy Prophet, the wife of Thy friend, the mother of the two sons, Hasan and Husayn, the prime leaders of the people of Paradise, she is pure, purified, pious, content, wise, leader of all the women of the Paradise, blessings no one is able to measure other than Thee.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى الْحَسَنِ وَالْحُسَيْنِ سِبْطَيِ نَبِيِّكَ وَسَيِّدَيِ شَبَابِ أَهْلِ الْجَنَّةِ، الْفَقَائِمِينَ فِي خَلْقِكَ وَالِدَّالَيْنِ عَلَى مَنْ
بَعَثْتَ بِرِسَالَتِكَ وَدَيَّانِي الدِّينِ بِعَدْلِكَ وَفَصَّلِي قَضَائِكَ بَيْنَ خَلْقِكَ.

O Allah, send blessings on Hasan and Husayn, the two sons of Thy Prophet, the prime leaders of the people of Paradise, Thy established authority among the people, Thy two evident proofs for those who pay careful attention to Thy Message, who managed the affairs of the religion according to Thy system of justice, and made application of Thy commands to settle the issues which cropped up among the people.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى عَلِيِّ بْنِ الْحُسَيْنِ عَبْدِكَ الْفَقَائِمِ فِي خَلْقِكَ وَالِدَّالِ عَلَى مَنْ بَعَثْتَ بِرِسَالَتِكَ وَدَيَّانِ الدِّينِ بِعَدْلِكَ وَفَصَّلِ
قَضَائِكَ بَيْنَ خَلْقِكَ سَيِّدِ الْعَابِدِينَ.

O Allah, send blessings on Ali bin Husayn, Thy servant, Thy established authority among the people, Thy evident proof for those who pay careful attention to Thy Message, who managed the affairs of the religion according to Thy system of justice, and made application of Thy commands to settle the issues which cropped up among the people, the lord among Thy adorers.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى مُحَمَّدِ بْنِ عَلِيٍّ عَبْدِكَ وَخَلِيفَتِكَ فِي أَرْضِكَ بَاقِرِ عِلْمِ النَّبِيِّينَ.

O Allah, send blessings on Muhammad bin Ali, Thy servant, Thy representative in the earth, the deeply versed in the knowledge of Prophets,

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى جَعْفَرِ بْنِ مُحَمَّدٍ الصَّادِقِ عَبْدِكَ وَوَلِيِّ دِينِكَ وَحُجَّتِكَ عَلَى خَلْقِكَ أَجْمَعِينَ الصَّادِقِ الْبَاقِرِ.

O Allah send blessings on Jaa'far bin Muhammad, the truthful, Thy servant, the defender of Thy religion, Thy decisive argument over the mankind, the truthful, the just.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى مُوسَى بْنِ جَعْفَرِ عَبْدِكَ الصَّالِحِ وَلِسَانِكَ فِي خَلْقِكَ النَّاطِقِ بِحُكْمِكَ وَالْحُجَّةِ عَلَى بَرِيَّتِكَ

O Allah, send blessings on Musa' bin Jaa'far, Thy upright servant, Thy approved spokesman among Thy people, and Thy decisive argument over the mankind.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى عَلِيِّ بْنِ مُوسَى الرِّضَا الْمُرْتَضَى عَبْدِكَ وَوَلِيِّ دِينِكَ الْفَقَاهِ بِعَدْلِكَ وَالِدَاعِي إِلَى دِينِكَ وَدِينِ آبَائِهِ الصَّادِقِينَ صَلَاةً لَا يَفُوتُ عَلَى إِحْصَائِهَا غَيْرُكَ

O Allah, send blessings on Ali bin Musa' who pleased Thee most, the chosen, Thy servant, the defender of Thy religion, rightly and justly established by Thee as an authority who made earnest presentation of arguments to promote Thy religion which is the religion of his truthful ancestors, blessings which no one is able to measure other than Thee.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى مُحَمَّدِ بْنِ عَلِيٍّ عَبْدِكَ وَوَلِيِّكَ الْفَقَاهِ بِأَمْرِكَ وَالِدَاعِي إِلَى سَبِيلِكَ

O Allah, send blessings on Muhammad bin Ali, Thy servant, Thy chosen representative, appointed by Thy command, who invited people unto Thy path.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى عَلِيِّ بْنِ مُحَمَّدٍ عَبْدِكَ وَوَلِيِّ دِينِكَ

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى الْحَسَنِ بْنِ عَلِيٍّ الْعَامِلِ بِأَمْرِكَ الْفَقَاهِ فِي خَلْقِكَ وَحُجَّتِكَ الْمُؤَدِّي عَنْ نَبِيِّكَ وَشَاهِدِكَ عَلَى خَلْقِكَ الْمَخْصُوصِ بِكَرَامَتِكَ الدَّاعِي إِلَى طَاعَتِكَ وَطَاعَةِ رَسُولِكَ صَلَوَاتُكَ عَلَيْهِمْ أَجْمَعِينَ

O Allah, send blessings on Ali bin Muhammad, Thy servant, the defender of Thy religion.

O Allah, send blessings on Hasan bin Ali who put Thy system into practice, the established authority among the people, Thy demonstrator who carried out the mission of Thy Prophet, Thy witness over the mankind, distinguished with Thy excellence, who reminded people to obey Thee and Thy Messenger. Thy blessings be on all of them.

اللَّهُمَّ صَلِّ عَلَى حُجَّتِكَ وَوَلِيِّكَ الْفَقَاهِ فِي خَلْقِكَ صَلَاةً تَقَامُ نَامِيَةً بَاقِيَةً تُعْجَلُ بِهَا فَرَجُهُ وَتَنْصُرُهُ بِهَا وَتَجْعَلُنَا مَعَهُ فِي الدُّنْيَا وَالْآخِرَةِ

O Allah, send blessings on Thy demonstrator, Thy established representative among the people, perfect, growing and everlasting blessings, expedite his arrival and help him, let us be with him in this world and in the Hereafter.

اللَّهُمَّ إِنِّي أَتَقَرَّبُ إِلَيْكَ بِحُبِّهِمْ وَأُوَالِي وَلِيَّهُمْ وَأُعَادِي عَدُوَّهُمْ، فَارْزُقْنِي بِهِمْ خَيْرَ الدُّنْيَا وَالْآخِرَةِ وَأَصْرِفْ عَنِّي بِهِمْ شَرَّ الدُّنْيَا وَالْآخِرَةِ وَأَهْوََالَ يَوْمِ الْقِيَامَةِ.

O Allah, I seek Thy nearness through my love for them. I make friends with their friends, I oppose their enemies. So, on account to them, give me good of this world and the Hereafter. Keep away from me the evil of this world and the Hereafter, the dreadful fright on the Day of Judgment.

السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَلِيَّ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا حُجَّةَ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا نُورَ اللَّهِ فِي ظُلُمَاتِ الْأَرْضِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا عَمُودَ الدِّينِ.

Peace be on you, O the representative of Allah! Peace be on you, O the evident proof of Allah! Peace be on you, O the light of Allah in the darkness of this ignorant world! Peace be on you, O the mainstay of the religion!

السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ آدَمَ صِفْوَةَ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ نُوحٍ نَبِيِّ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ إِبْرَاهِيمَ خَلِيلِ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ إِسْمَاعِيلَ ذَبِيحِ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ مُوسَى كَلِيمِ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ عِيسَى رُوحِ اللَّهِ.

Peace be on you, O the inheritor of Adam, the sincerely attached friend of Allah! Peace be on you, O the inheritor of Nooh, the Prophet of Allah! Peace be on you, O the inheritor of Ibrahim, the intimate friend of Allah! Peace be on you, O the inheritor of Ismaeel, the sacrifice offered to Allah! Peace be on you, O the inheritor of Musa', who spoke to Allah! Peace be on you, O the inheritor of Easaa, who received mercy, joy, and ease from Allah!

السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ مُحَمَّدٍ رَسُولِ اللَّهِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ أَمِيرِ الْمُؤْمِنِينَ عَلِيِّ وَلِيِّ اللَّهِ وَوَصِيِّ رَسُولِ رَبِّ الْعَالَمِينَ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ فَاطِمَةَ الزَّهْرَاءِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ الْحَسَنِ وَالْحُسَيْنِ سَيِّدَيِ شَبَابِ أَهْلِ الْجَنَّةِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ عَلِيِّ بْنِ الْحُسَيْنِ زَيْنِ الْعَابِدِينَ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ مُحَمَّدِ بْنِ عَلِيٍّ بِأَقْرَبِ عِلْمِ الْأَوَّلِينَ وَالْآخِرِينَ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ جَعْفَرِ بْنِ مُحَمَّدٍ الصَّادِقِ الْبِقَارِ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا وَارِثَ مُوسَى بْنِ جَعْفَرٍ.

Peace be on you, O the inheritor Mohammad, the Messenger of Allah! Peace be on you, O the inheritor of Ameer ul Moomineen, the representative of Allah, the executor of the will of the Messenger of the Lord of the worlds! Peace be on you, O the inheritor of Faatimah Zahra! Peace be on you, O the inheritor of Hasan and Husayn, the prime leaders of the people of the Paradise! Peace be on you, O the

inheritor of Ali bin Husayn, the pride of the worshippers! Peace be on you, O the inheritor of Muhammad bin Ali, the deeply versed in the wisdom of the ancients and the moderns! Peace be on you, O the inheritor of Jaa'far bin Muhammad, the truthful, the virtuous! Peace be on you, O the inheritor of Musa' bin Jaa'far!

السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا أَيُّهَا الصِّدِّيقُ الشَّهِيدُ، السَّلَامُ عَلَيْكَ أَيُّهَا الْوَصِيُّ الْبَارُّ التَّقِيُّ، أَشْهَدُ أَنَّكَ قَدْ أَقَمْتَ الصَّلَاةَ وَآتَيْتَ الزَّكَاةَ وَأَمَرْتَ بِالْمَعْرُوفِ وَنَهَيْتَ عَنِ الْمُنْكَرِ وَعَبَدْتَ اللَّهَ مُخْلِصاً حَتَّى أَتَاكَ الْيَقِينُ، السَّلَامُ عَلَيْكَ يَا أَبَا الْحَسَنِ وَرَحْمَةُ اللَّهِ وَبَرَكَاتُهُ.

Peace be on you, O the faithful witness of the truth, the martyr! Peace be on you, O the virtuous and pious guardian! I bear witness that, verily, you established the prayers, gave the prescribed share of the needy, comanded to do that which is right and lawful, not to do that which is wrong and unlawful, sincerely served Allah, till the inevitable came unto you. Peace be on you, O Abal Hasa, and mercy and blessings of Allah be on you.

اللَّهُمَّ إِلَيْكَ صَمَدْتُ مِنْ أَرْضِي وَقَطَعْتُ الْبِلَادَ رَجَاءً رَحْمَتِكَ فَلَا تُخَيِّبْنِي وَلَا تَرُدَّنِي بِغَيْرِ قَضَاءٍ حَاجَتِي وَأَرْحَمَ تَقْلُبِي عَلَى قَبْرِ ابْنِ أَخِي رَسُولِكَ صَلَوَاتُكَ عَلَيْهِ وَآلِهِ

O Allah, I had left my place of domicile to go towards Thee, and crossed many a town in the hope of getting Thy mercy, therefore, do not disappoint me, do not send me away without awarding that which I need, have mercy on my restless agitation near the son of Thy Messenger's brother, Thy blessings be on him and on his children.

بِأَبِي أَنْتَ وَأُمِّي يَا مَوْلَايَ، أَتَيْتُكَ زَائِراً وَافِداً عَائِداً مِمَّا جَنَيْتُ عَلَى نَفْسِي وَأَحْتَطَبْتُ عَلَى ظَهْرِي فَكُنْ لِي شَافِعاً إِلَى اللَّهِ يَوْمَ فَقْرِي وَفَاقَتِي فَلكَ عِنْدَ اللَّهِ مَقَامٌ مَحْمُودٌ وَأَنْتَ عِنْدَهُ وَجِيهٌ

My father and mother are at your disposal, O my Mawlaa! I have come to visit you, adore you and take refuge with you from the burden of sins I carry on my back, so, in the day of distress, be my advocate before Allah, because you enjoy special privileges in the presence of Allah, and He shows respect for you and brings honour to you.

اللَّهُمَّ إِنِّي أَتَقَرَّبُ بِحُبِّهِمْ بِوِلَايَتِهِمْ، أَتَوَلَّى آخِرَهُمْ بِمَا تَوَلَّيْتُ بِهِ أَوَّلَهُمْ، وَأُبْرَأُ مِنْ كُلِّ وَلِيَجَةٍ دُونَهُمْ

O Allah, I seek Thy nearness through my love and friendship for them (the Ahl ul Bayt), I love each and every one of them, from the first to the last, and avoid intimate association with anyone other than the Ahlul Bayt.

اَللّٰهُمَّ اَلْعَنِ الَّذِيْنَ بَدَّلُوْا نِعْمَتَكَ وَاتَّهَمُوْا نَبِيَّكَ وَجَحَدُوْا بِآيَاتِكَ وَسَخَرُوْا بِاِمَامِكَ وَحَمَلُوْا النَّاسَ عَلٰى اَكْتَاْفِ اٰلِ مُحَمَّدٍ.
اَللّٰهُمَّ اِنِّىْ اَتَقَرَّبُ اِلَيْكَ بِاللَّعْنَةِ عَلَيْهِمْ وَالْبَرِّ اِنَّهُ مِنْهُمْ فِى الدُّنْيَا وَالْآخِرَةِ، يَا رَحْمٰنُ

Curse of Allah be on those who subverted Thy “Favour”, suspected Thy Prophet to be guilty of falsehood, denied Thy revelation, laughed at Thy representatives, and gave preference to nonentities over the “Aali Muhammad”. O Allah, I seek Thy nearness by calling down curses on them, I keep myself aloof from them, in this world and in the Hereafter, O Beneficent!

صَلِّىَ اللّٰهُ عَلَيْكَ يَا اَبَا الْحَسَنِ، صَلِّىَ اللّٰهُ عَلَى رُوْحِكَ وَبَدَنِكَ، صَبَرْتَ وَاَنْتَ الصّٰدِقُ الْمُصَدِّقُ، قَتَلَ اللّٰهُ مَنْ قَتَلَكَ
بِالْاَيْدِي وَالْاَلْسُنِ.

Blessings of Allah be on you, O Abal Hasan! Blessings of Allah be on your soul and your body! You suffered patiently and exercised self-control, although you were truthful and your truthfulness had been confirmed; Allah destroy him who gave the orders to kill you, and him who carried them out.

Source URL:

<https://www.al-islam.org/life-imam-ali-bin-musa-al-ridha-baqir-sharif-al-qurashi/ziyaarat-imam-ali-bin-musa-al-ridhaas#comment-0>